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                                                        наименования коллекций

1. Зайти на сайт http://www.sciencedirect.com.

7. Нажать на кнопку Home (расположена в верхней части страницы, первая кнопка слева).

2. В таблице, расположенной слева перечислены все коллекции. Выберите необходимую коллекцию щелчком левой кнопки мыши.

3. Открывается список журналов данной коллекции. 
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4. В центральной части страницы в строчке "Journal/Book Title" выберите начальную букву интересующего журнала щелчком левой кнопки мыши.

5. Из представленного списка выбрать необходимый журнал щелчком левой кнопкой мыши.
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6. В таблице слева представлен список номеров данного журнала. Выберите необходимый номер. 

7. В центральной части открывается содержание выбранного журнала.

8. Выбираем необходимую информацию по статье (реферат или полный текст) -выделена голубого цвета.
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Identification of matrix generators
of a Chevalley group *

Department of Computer Science, Queens College. CUNY Flushing, NY 11367, USA

Abstract

adjoint module written with respect to a Chevalley basis.
©2006 Elsevier Inc. All rights reserved.

Keywords: Chevalley group: Representation: Algorithm

We give a polynomial time algorithm that replaces an arbitrary module of a finite Chevalley group by the

1. Introduction

We consider the following computational problem:

Chevalley group.

by an action on the adjoint module with a preferred basis.
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Problem 1. Given matrices that represent the action of generators of  finite untwisted Chevalley
group on a non-trivial absolutely irreducible module over a finite field of natural characteris-
tic. compute the actions of the given generators on a Chevalley basis of the Lie algebra of the

‘The goal in this problem is to replace an action on an arbitrary module with no preferred basis

‘The Chevalley group of Problem 1 is an untwisted group of Lie type. It can be any quotient
of a simply connected universal Chevalley group. In other words. the input for Problem 1 is a S
o 1633 |w] il (0 454 (1 of 13) LB i
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9. Получаем необходимый результат.

